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This is the story of young Liz, her father, and their strained relationship. Dad has been
away at WWII for longer than she can remember, and they begin their journey of
reconnection through a hunting shirt, cherry pie, tender conversation, and the crow
call. This allegorical story shows how, like the birds gathering above, the relationship
between the girl and her father is graced with the chance to fly.
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评论

短得不得了的小故事。一大清早，小孩儿跟老爸去郊外听乌鸦乱叫，以培养亲情。Juli
a Fein稚嫩的童音真好听。

-----------------------------
听的有声书，很短的故事，童声朗读很好听。后面有作者的解读，貌似是作者自己家庭
的故事，父亲因二战远离家乡，回来了与孩子关系生疏，于是一次野外狩猎成了融洽关
系的过程。作者还笑着指出一个关于物价的错误。

http://www.allinfo.top/jjdd


-----------------------------
简单，质朴，细腻
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